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     Byskovskolen d. 15. august 2023 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 22. august 2023 

kl. 18.30, afd. Gården (Roskildevej 245) 

 
 

Ordstyrer: Bestyrelsesformanden 

Afbud: Ingen 

 

 

Dagsorden 

Nr. Punkt  Indhold  

 

Referat 

 

1 Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

 
 Med nogle få rettelser blev dagsordenen 

godkendt.  

2 Nyt fra elevrådet 

 

 

 

   Der er valgt nyt elevråd. På fredag den 

25. august bliver elevrådet konstitueret.  

3 Nyt fra formanden 

 

 

 Der er et ønske om noget mere 

forplejning. Henning følger op.  
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Opmærksomhed på kommunikation, bl.a. 

om vikardækning. 

Hvordan bliver vikarene klædt på til 

opgaven.  

4 Nyt fra skoleledelsen 

 

 

Trafik 

Økonomi og ressourceforbrug 

Ringsted Natten 

Bygning og BIF 

Organisering i ledelsen 

Der er udvidet med parkeringspladser på 

Asgård. Der er drøftelser med personale 

og trafik om trafikforholdene på Asgård. 

Bestyrelsen har tidligere lavet et 

trafikoplæg, som indgår i det videre 

arbejde. 

 

Henning redegjorde for arbejdet med 

økonomi og ressourceforbrug. 

 

Byskovskolen deltager med en stand til 

Ringsted Natten, som elevrådet 

forbereder. 

 

Der blev fortalt om nogle planlagte 

istandsættelser på skolen og samarbejde 

med BIF. 

 

Lotte Vestergaard er til trådt som 

afdelingsleder med opgaver i distrikt 

Asgaard og på tværs af resten af skolen 

og SFOen. 

Ledelsen er i gang med en om 

organisering.  

Der kommer mere om det på næste 

møde. 

 

Der blev fortalt kort om skoleårets 

opstart, der er brug for en bedre 

kommunikation i forbindelse med 
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skolestarten i flere klasser, det arbejdes 

der videre med. 

 

Der blev spurgt ind til rengøring og 

trafikforhold. 

5 Tema om SFO (D)  

60 min 

Jonas fortæller om arbejdet i SFO’erne og vi får 

en rundvisning. 

 

Jonas Helgesen viste rundt på ”Gården” 

og efterfølgende gennemgik han den 

sidste BTU (Brugertilfredsheds 

undersøgelse), som børnene svarede på i 

april 2023.  

Det gav anledning til spørgsmål og 

drøftelse. Herunder kom dilemmaet om 

brug af skærm op.  

Der blev efterspurgt mere 

kommunikation direkte til forældre 

omkring skærmbrug og de pædagogiske 

overvejelser om SFO’ens brug. 

Der blev spurgt til børnenes adgang til 

brug af nettet uden overvågning og 

brugen af apps og spil ift. anbefalet 

aldersgrænse. 

SFO’en vil havde fokus på dette i den 

kommende tid, og har på to møder i 

November inviteret en fagperson, der 

skal hjælpe med at opkvalificere vores 

faglige og pædagogiske drøftelser og 

tiltag. 

SFO’en melder tilbage på et kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

6 Skolebestyrelsens årshjul 

15 min 

Stine udarbejder forslag til årshjul som 

gennemgås på mødet. 

 

Der laves en årshjulworkshop i 

forbindelse med næste 

skolebestyrelsesmøde. Der er et ønske  
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7 Forældresamarbejde 

30 min 
- Bestyrelsens deltagelse på kommende 

forældremøder aftales 

- Dato for kontaktforældrearrangement i 

efteråret 

- Guide til kontaktforældre 

 

Henning sender oversigten over de 

planlagte forældre møder ud til 

bestyrelsen. 

Onsdag den 15. november holder 

Bestyrelsen møde med 

kontaktforældrene.  

Der blev drøftet forskellige temaer til 

guiden, Stine skriver et udkast til en 

forældreguide som sendes ud til 

bestyrelsen.  

10 Eventuelt 

 

 Omlægning af administrationen skal 

kommunikeres bedre ud.   

Der afholdes suppleringsvalg til 

skolebestyrelsen for forældre i 

centerklasserne, da den nuværende 

forældre har ønsket at udtræde af 

bestyrelsen. 

 

Mødet hævet kl.: 21.11 

 

Næste møde: 11. september 2023 

- Tema om undervisningens organisering, herunder de retningslinjer, der knytter sig til dette. 

-  

 

 

 


